
Møde i beboerbestyrelsen Sanddalsparken 07-11-17 

 

Deltagere: Rita, Børge, Steffen, Leif og Anne,  

 

1. Efter det ekstraordinære beboermøde med valg af formand som eneste punkt, afholdtes et 

kort bestyrelsesmøde 

Rita blev valgt som ny formand og Steffen er som første suppleant indtrådt i 

bestyrelsen. 

Carlo har afleveret nøgler, pengekasse og diverse papirer. 

Leif overtager udlejning af gildesalen. 

Anne Dorthe fra Munkevænget har henvendt sig med ønske om et fællesmøde. Rita 

kontakter hende med et forslag om et møde i januar – evt. med et par stykker mad, så 

det også bliver lidt hyggeligt ”ryste sammen”. 

Referent: Anne 
 


